



35<sup>TH</sup> ANNUAL NATIONAL WORKSHOP

Canadian Institute for Procurement and Materiel Management  
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

# SHAPING THE FUTURE: PROCUREMENT AND MATERIEL MANAGEMENT IN ACTION

June 3-5, 2025 | Ottawa, Ontario

Premier Partner: Shared Services Canada

## THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!



Shared Services  
Canada

Services partagés  
Canada

---

### Virtual Pass – A Complete Remote Experience!

Virtual Attendance - Preliminary Agenda

**Can't attend in person?** The Virtual Pass is an excellent option for those unable to travel - no travel approval required! Enjoy a comprehensive workshop experience from the comfort of your home or office. Virtual participants will have many opportunities to engage and feel part of the event community. Along with a variety of sessions, master classes and deep-dive sessions, the virtual platform will offer interactive features and the ability to connect directly with all participants and exhibitors.

#### Your Virtual Pass includes:

- Access to three live-streamed sessions during each time block on Days 1 and 2, covering a wide range of topics.
- Keynote presentations from inspiring speakers.
- Opportunities to network virtually with exhibitors, partners, and fellow delegates.
- Day 3 learning options - choose one of the following:
  - One virtual Master Class (4 hours total: 2 hours before lunch and 2 hours after lunch; pre-registration required), or
  - Two virtual Deep-Dive Sessions (2 hours each: one in the morning and one in the afternoon), or
  - Two live-streamed Deep-Dive Sessions from in-person offerings.

---

### Interested in attending in person?

Spots are limited! Register soon to secure your In-Person Pass.

Attending in person on Day 1 and Day 2 but want to attend Day 3 from home? No problem! Simply select a virtual master class when you register.

Check the **CIPMM Website** for more details.

In-Person Attendance - Preliminary Agenda

---

## Day 3 Explained!

This year, we have transformed Day 3 into a learning-focused and skill development experience with Master Classes and Deep-Dive Sessions - no keynotes, just hands-on, interactive sessions designed to keep you engaged. It is all about learning!

You can choose to attend a Master Class **or** two Deep-Dive Sessions! With more variety than ever, the biggest challenge will be deciding which Master Class or Deep-Dive Sessions to attend! **There are two options to consider:**

### Option 1: Master Classes

With 4 in-person classes and 3 virtual classes, you'll have a full day of in-depth educational experiences!

**Registration:** Pre-registration is required!

**Format:** A total of 4 hours – 2 hours in the morning, followed by a lunch break, and 2 hours in the afternoon.

#### Virtual attendees can:

Select one virtual master class from three options.

#### In-Person attendees can:

Choose one master class from four in-person master classes or one virtual master class from three virtual classes.

### Option 2: Deep-Dive Sessions – NEW for 2025

With a total of 10 unique deep-dive sessions, you'll have plenty of opportunities to explore new ideas and practical solutions!

**Registration:** No pre-registration required!

**Format:** Deep dive sessions are 2 hours long, taking place before and after lunch.

#### Virtual attendees can:

- Attend two fully virtual deep-dive sessions (one in the morning and one in the afternoon), or
- Join two live-streamed sessions from the in-person deep-dives offerings.

#### In-person attendees can:

Select one in-person deep-dive session in the morning and another in the afternoon from four available options each time.

## DON'T MISS THE EARLY BIRD RATE!

Register by **March 31st** to take advantage of the early bird discount !  
Secure your spot today!

3 Day Early Bird Pass (Register by March 31st, 2025)	\$1,249 + HST (June 3-5, 2025)
3 Day Regular Pass (Registration after March 31st, 2025)	\$1,349 + HST (June 3-5, 2025)
2 Day Early Bird Pass (Register by March 31st, 2025)	\$1,049 + HST (June 3 & 4, 2025)
2 Day Regular Pass (Registration after March 31st, 2025)	\$1,099 + HST (June 3 & 4, 2025)
Early Bird Virtual Pass (Register by March 31st, 2025)	\$599 + HST (June 3-5, 2025)
Regular Virtual Pass (Registration after March 31st, 2025)	\$649 + HST (June 3-5, 2025)

In September 2017, Treasury Board of Canada Secretariat published the Guide to Travel, Hospitality, Conference and Event Expenditures. This guide provides best practices for implementing the Treasury Board Directive of the same name. This guide defines what is considered a conference or an event, and what is considered training. It also establishes the responsibility for the government-wide functional lead to

**REGISTER ONLINE  
NOW!**

objectively determine, on a case- by-case basis, whether a large information sharing or learning session are to be considered conferences or training.

On September 15, 2017 the **Comptroller General of Canada**, the government-wide functional lead for procurement and materiel management, **determined that the CIPMM Annual National Workshop is to be considered training!** This means that departments no longer need to request conference and event approval to send delegates to the National Workshop.

Departments simply need to follow their regular training approval processes. For more information on this decision, please refer to the Guide at <http://intranet.canada.ca/pol/doc-eng.aspx?id=32553>.

You can also find the table indicating the Comptroller General's decision at [http://www.gcpedia.gc.ca/wiki/Financial\\_Management\\_Policy\\_Suite/Conference\\_versus\\_training](http://www.gcpedia.gc.ca/wiki/Financial_Management_Policy_Suite/Conference_versus_training). Please note that these two links are only accessible on the Government of Canada network.

DELEGATE  
REGISTRATION  
FORM (PDF)

VIRTUAL PASS  
(PDF)

EXHIBIT FORM  
(PDF)

PARTNERSHIP  
FORM (PDF)

---

## THANK YOU TO OUR AUDIO-VISUAL PARTNER



---

## THANK YOU TO OUR EXHIBITORS



Treasury Board of Canada  
Secretariat

Secrétariat du Conseil du Trésor  
du Canada



Office of the  
Procurement Ombud | Bureau de l'ombud de  
l'approvisionnement

**RICOH**  
imagine. change.

**Infosys**<sup>®</sup>  
Public Services



---

Contact the *CIPMM Secretariat* if you have any questions or require more details.

---



# FAÇONNER L'AVENIR :

## L'APPROVISIONNEMENT ET LA GESTION DU MATÉRIEL EN ACTION

3-5 juin 2025 | Ottawa, Ontario

Partenaire Principal : Services partagés Canada

## MERCI À NOTRE PARTENAIRE PRINCIPAL!



Shared Services  
Canada

Services partagés  
Canada

---

### Le laissez-passer virtuel - une expérience complète à distance !

Participation virtuelle - Ordre du jour préliminaire

**Vous ne pouvez pas venir en personne ?** Le laissez-passer virtuel est une excellente option pour ceux qui ne peuvent pas se déplacer - aucune autorisation de voyage n'est requise ! Profitez d'un atelier complet depuis le confort de votre domicile ou de votre bureau. Les participants virtuels auront de nombreuses occasions de s'engager et de faire partie de la communauté de l'événement. En plus d'une variété de sessions, de classes maîtres et de sessions d'approfondissement, la plateforme virtuelle offrira des fonctionnalités interactives et la possibilité de se connecter directement avec tous les participants et les exposants.

#### Votre laissez-passer virtuel comprend:

- L'accès à trois sessions diffusées en direct au cours de chaque bloc horaire des premier et deuxième jours, couvrant un large éventail de sujets.
- Des présentations de conférenciers inspirants.
- La possibilité de nouer des contacts virtuels avec les exposants, les partenaires et les autres délégués.
- Options d'apprentissage pour le troisième jour (choisissez l'une des options suivantes) :
  - Une classe maître virtuelle (quatre heures au total : deux heures avant le déjeuner et deux heures après le déjeuner ; inscription préalable requise), ou
  - Deux sessions virtuelles d'approfondissement (deux heures chacune : une le matin et une l'après-midi), ou
  - Deux sessions d'approfondissement diffusées en direct à partir d'offres en personne.

---

### Intéressé(e) par une participation en personne ?

Les places sont limitées ! Inscrivez-vous rapidement pour obtenir votre laissez-passer.

Vous assistez en personne au premier et au deuxième jour, mais vous souhaitez assister au troisième jour depuis chez vous ? Aucun problème ! Il vous suffit de choisir une classe maître virtuelle lors de votre inscription.

Consultez le site **Web de l'ICAGM** pour plus de détails.

## Le troisième jour expliqué !

Cette année, nous avons transformé la troisième journée en une expérience axée sur l'apprentissage et le développement des compétences, avec des classes de maîtres et des sessions d'approfondissement - pas de discours d'ouverture, mais des sessions pratiques et interactives conçues pour vous maintenir engagés. Il s'agit avant tout d'apprendre !

Vous pouvez choisir d'assister à une classe maître ou à deux sessions d'approfondissement ! Avec plus de variété que jamais, le plus grand défi sera de décider à quelle classe maître ou à quelles sessions d'approfondissement assister ! **Deux options s'offrent à vous :**

### Première option : classes de maître

Avec quatre cours en personne et trois cours virtuels, vous disposerez d'une journée complète d'expériences éducatives approfondies !

**Inscription :** L'inscription préalable est obligatoire !

**Format :** Quatre heures au total - deux heures le matin, suivies d'une pause déjeuner, et deux heures l'après-midi.

### Les participants virtuels peuvent :

Choisir une classe maître virtuelle parmi trois options.

### Les participants en personne peuvent :

Choisir une classe de maître parmi quatre classes de maître en personne ou une classe de maître virtuelle parmi trois classes virtuelles.

### Deuxième option : sessions d'approfondissement - NOUVEAU pour 2025

Avec un total de dix sessions d'approfondissement uniques, vous aurez de nombreuses occasions d'explorer de nouvelles idées et des solutions pratiques !

**Inscription :** Aucune inscription préalable n'est requise !

**Format :** Les sessions d'approfondissement durent deux heures et ont lieu avant et après le déjeuner.

### Les participants virtuels peuvent :

- Assister à deux sessions d'approfondissement entièrement virtuelles (une le matin et une l'après-midi), ou
- Participer à deux sessions diffusées en direct à partir des offres de plongées profondes en personne.

### Les participants en personne peuvent :

Choisir une session d'approfondissement en personne le matin et une autre l'après-midi parmi quatre options disponibles à chaque fois.

## NE MANQUEZ PAS LE TARIF POUR LES INSCRIPTIONS ANTICIPÉES !

Inscrivez-vous avant le 31 mars pour bénéficier du tarif préférentiel !  
Réservez votre place dès aujourd'hui !

Pass 3 jours pour réservation anticipée (inscription avant le 31 mars 2025)	1 249 \$ + TVH (du 3 au 5 juin 2025)
Pass régulier 3 jours (inscription après le 31 mars 2025)	1 349 \$ + TVH (du 3 au 5 juin 2025)
Pass 2 jours pour les inscriptions anticipées (s'inscrire avant le 31 mars 2025)	1 049 \$ + TVH (3 et 4 juin 2025)
Pass régulier 2 jours (inscription après le 31 mars 2025)	1 099 \$ + TVH (3 et 4 juin 2025)

mars 2025)	
Pass Virtuel Early Bird (s'inscrire avant le 31 mars 2025)	599 \$ + TVH (du 3 au 5 juin 2025)
s virtuel régulier (inscription après le 31 mars 2025)	649 \$ + TVH (3-5 juin 2025)

En septembre 2017, le Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada a publié le Guide des dépenses de voyage, d'accueil, de conférence et d'événement. Ce guide fournit des pratiques exemplaires pour la mise en œuvre de la Directive du Conseil du Trésor du même nom. Ce guide définit ce qui est considéré comme une conférence ou un événement, et ce qui est considéré comme une formation. Il établit également la responsabilité du responsable fonctionnel pangouvernemental de déterminer objectivement, au cas par cas, si un grand partage d'information ou d'apprentissage session sont à considérer comme des conférences ou des formations.

Le 15 septembre 2017, **le contrôleur général du Canada**, le responsable fonctionnel à l'échelle du gouvernement pour l'approvisionnement et la gestion du matériel, **a déterminé que l'atelier national annuel de l'ICAGM doit être considéré comme une formation** ! Cela signifie que les départements n'ont plus besoin de demander l'approbation de la conférence et de l'événement pour envoyer des délégués à l'atelier national.

Les ministères doivent simplement suivre leurs processus d'approbation de formation habituels. Pour plus d'informations sur cette décision, veuillez vous référer au Guide à <http://intranet.canada.ca/pol/doc-fra.aspx?id=32553> .

Vous pouvez également trouver le tableau indiquant la décision du contrôleur général à l'adresse [http://www.gcpepedia.gc.ca/wiki/Finacial\\_Management\\_Policy\\_Suite/Conference\\_versus\\_training](http://www.gcpepedia.gc.ca/wiki/Finacial_Management_Policy_Suite/Conference_versus_training) Veuillez noter que ces deux liens ne sont accessibles que sur le réseau du gouvernement du Canada.

**INSCRIVEZ-VOUS  
EN LIGNE!**

**FORMULAIRE  
D'INSCRIPTION  
DES DÉLÉGUÉS  
(PDF)**

**PASSE VIRTUEL  
(PDF)**

**FORMULAIRE DE  
DEMANDE  
D'EXPOSITION  
(PDF)**

**FORMULAIRE DE  
DEMANDE DE  
PARTENARIAT  
(PDF)**

**MERCI À NOTRE PARTENAIRE AUDIO-VISUEL**



**MERCI À NOS EXPOSANTS**



Treasury Board of Canada  
Secretariat

Secrétariat du Conseil du Trésor  
du Canada



Office of the Procurement Ombud | Bureau de l'ombud de l'approvisionnement

**RICOH**  
imagine. change.

**Infosys**<sup>®</sup>  
Public Services

**Purolator**

Communiquez avec **le secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.

*Follow us on Social Media – Connectez-vous avec l'ICAGM*



The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | 1505 Laperriere Avenue  
Suite 401 | Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!